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Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Możliwości instalacji paneli fotowoltaicznych na stadionie Piasta Gliwice lub innych 

miejskich obiektach.  

 

Szanowny Panie Prezydencie , 

Obecnie mamy do czynienia z coraz powszechniejszą praktyką stosowania paneli 

fotowoltaicznych na obiektach użyteczności publicznej np. w Bydgoszczy poprzez Regionalny Program 

Operacyjny  pod nazwą „Budowa mikroinstalacji odnawialnych źródeł energii na budynkach publicznych 

w Bydgoszczy” lub w gminie Bobrowniki również poprzez RPO pod nazwą  pt. „Budowa instalacji OZE  

na budynkach użyteczności publicznej w Gminie Bobrowniki”. 

Również duże budynki sportowe takie jak stadion Stadion Narodowy w Tajwanie wyposażone 

zostały w instalację fotowoltaiczną umieszczoną na dachu obiektu. Podczas rozgrywania zawodów 

wspomniana instalacja zasila 3300 świateł oraz 2 duże ekrany, natomiast podczas pozostałych dni 

instalacja zasila około 80% okolicy otaczającej obiekt. 

W związku z powyższym zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1) Czy kierownictwo miasta rozważało możliwości instalacji OZE na dużych obiektach miejskich 

takich jak Stadion Piasta Gliwice czy Arena Gliwice? (o ile wspomniany obiekt nie posiada 

już takiej instalacji) 

2) Czy kierownictwo miasta rozważało możliwości instalacji OZE na mniejszych publicznych 

obiektach miejskich takich jak szkoły, biblioteki etc.? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 

 


